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Medlemsmöte VBR


Sörsjö cafeterian kl 16.00


Ett tiotal medlemmar kom till mötet. 


Bodil Lilja presenterade styrelsens struktureringsförslag av verksamheten.


Kurt Sjöberg presenterade den aktuella ekonomin och att han håller på med 
bokslutet. Investeringar som är gjorda i år är bla Nytt underlag och dränering 
på ridbanan 400.000, träningshinder är inköpta och en duschvagn till 
tävlingar.


Anna presenterade ridskoleverksamheten. Hästarna är friska, elevantalet 

Ökar, nya aktiviteter bla drop in ridning, prova på ridning för vuxna.


Claus Rosenau presenterar vara ambitioner om att söka SM i hoppning 
2025.


Linda Ekehage presenterar anläggningen, att vi har fått bidrag till att 
renovera lilla ridhuset första etappen går till nytt underlag och sarg.

På lång sikt ser vi att det blir en ombyggnad av stallet, tävlinsstallar, 
renovering av befintliga tävlingsboxar, nytt isolerat ridhus.

Kommunens anläggning av ridväg runt Sörsjön i anslutning till en fågelsjö vid 
Stomsjö.


Önskemål finns om att mötesprotokoll och förkortad version av 
styrelseprotokoll mailas till medlemmarna två ggr/år


28 mars är det Ryttargala där VBR 70 år också kommer att 
uppmärksammas.


Årsmöte VBR 27/2 18.00 i Apladalens kaffestuga. OBS glöm inte att anmäla 
er och vad ni vill ha till kaffet till gushel64@gmail.com senast 24/2


                           Vid protokollet Helena Gustafsson
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